
 
Week #15 
Een nieuwe update vanuit DeventerWint, inclusief onze agenda voor de komende week.  

We hopen jullie hiermee op de hoogte te houden van al onze activiteiten, die soms voor en 

soms achter de schermen plaatsvinden. 

 

Belangrijkste punten 
Het bestuur stelt zicht voor: Bart Smit, secretaris 

Beste buren (in de breedste zin des woord).  

Graag stel ik me ook even voor, ik ben Bart Smit 

(nee, geen familie van de vroegere winkelketen) en 

woon inmiddels met mijn vrouw Nynke en mijn 

twee kinderen Isabelle en Thijmen al weer ruim 

anderhalf jaar op een fantastische plek met zicht op 

de Hoenderkolk en de Bannink. Het zicht achter, en 

de ruimte in de wijk zijn de belangrijkste redenen 

voor ons om hier te wonen. In mijn werkend leven 

ben ik aan het werk voor VConsyst, waar ik mij als 

productmanager druk mag maken over het product 

portfolio, en de verschillende nieuwe ontwikke- 

lingen daarvoor op het gebied van fietsparkeren, fietsoverkappingen en zwerfafvaloplos-

singen (afvalbakken – ons bekendste product, de Capitole staat werkelijk overal, ook zeker in 

deze wijk). Naast mijn werk ontwerp en maak ik graag dingen, loop ik graag een rondje hard. 

Ik lees graag (van alles, maar zeker veel SF&Fantasy) en daar kan in de deze lockdown dan 

weer wel wat tijd voor gebruiken. Verder drink ik graag een drankje met vrienden, en als je 

nog wat over whisky wil weten, ik kan je wel het een en ander erover vertellen (en laten 

proeven).  Natuurlijk heb ik er zoals velen van jullie sinds enige tijd er een activiteit bij, want 

hoewel ik fanatiek voorstander ben van een duurzamere wereld, zijn windturbines op land, 

zeker zo dicht bij een woonwijk en beschermde en kwetsbare fauna echt niet acceptabel! 

Het risico voor schade aan onze gezondheid, en die van dieren is te groot. Met DeventerWint 

gaan we ervoor zorgen dat dit ook duidelijk wordt bij onze gemeente, om zo onze toekomst 

inderdaad groener en beter te maken! De opsteker van het proces is dat we veel ontzettend 

mooie en nieuwe verbindingen leggen in de wijk, en daar krijg ik zeker energie van. Laten we 

hopen dat we deze energie snel in opbouwende zaken kunnen steken met z’n allen. 

Hartelijke groet, Bart 



Inspraak Hoofdlijnenakkoord “Op weg naar de RES1.0” 

Woensdag 14 april hebben 20 sprekers van zich laten horen bij de gemeenteraad inzake het 

hoofdlijnenakkoord. Bestuurslid Renske Zieverink heeft namens DeventerWint gesproken. 

Deze tekst is terug te vinden op onze website. Ook heeft de Belangen Vereniging van 

Bathmen zich uitgesproken. Inmiddels hebben we met hen contact gelegd om elkaar 

geïnformeerd te houden. Daarnaast hebben veel inwoners zich uitgesproken, waarbij het 

mooi was om te horen dat iedereen dezelfde zorgen heeft en dit op eigen wijze deelt.   

Deze raadsvergadering kun je – vanaf 01:10 minuten – terugluisteren of -kijken op: 

https://deventer.raadsinformatie.nl/bijeenkomst/846700/Raadstafel%2014-04-2021 

 

Laat je stem horen! 

We hebben inmiddels meer dan 1.550 ondertekeningen van onze petitie ontvangen! Het is 

nog steeds mogelijk om te tekenen, dus vraag je buren, vrienden en kennissen om dit ook te 

doen. Uiteraard mogen mensen buiten Deventer die het met ons eens zijn, ook tekenen. 

Hoe meer handtekeningen, hoe beter we de gemeente Deventer kunnen overtuigen van 

onze standpunten: > TEKEN HIER DE PETITIE < 

 

Donatie 

Om enige slagkracht te hebben en snel in beweging te kunnen komen, is een ‘potje’ voor o.a. 

acties en juridische bijstand onmisbaar. Om te voorkomen dat we bij elke actie opnieuw bij 

iedereen aan moeten kloppen, vragen we jullie een duit in dit zakje te doen in de vorm van 

een donatie via bankrekening: NL65RBRB8834653424 t.n.v. DeventerWint, dhr. O. vd Eeden 

& H. Klein. Velen hebben al aan ons verzoek gehoor gegeven en gedoneerd. Dank daarvoor!  

 

Actiepunten 
Afgelopen dinsdag heeft de Stuurgroep haar wekelijkse bijeenkomst gehad. De volgende 

zaken zijn besproken: 

• Er zijn nog een aantal locaties aangeboden om een spandoek op te hangen. De 

werkgroep Communicatie zal dit actiepunt oppakken. We hebben een enkele 

negatieve reactie gekregen op het spandoek aan de Somervaart. Met deze 

betrokkene is ondertussen contact opgenomen. 

• Het inspreken op het RES-bod van de gemeente Deventer op 14 april is naar volle 

tevredenheid verlopen. Er waren 20 insprekers, waardoor de planning behoorlijk 

uitliep. Vanuit de gemeenteraad werden veel vragen gesteld, als reactie op de 

ingesproken woorden. We wachten af wat de leden van de gemeenteraad met de 

informatie gaan doen.  

Op 21 april aanstaande om 21.30 uur vindt de beeldvormende behandeling plaats in 

de raadstafel, waar we via een livestream kunnen meekijken en luisteren. Na afloop 

van de sessie wordt besloten of de oordeels- en besluitvormende behandeling al dan 

niet kan plaatsvinden in de raadsvergadering van 28 april aanstaande. 

https://www.reswestoverijssel.nl/document+hoofdlijnenakkoord/default.aspx#folder=1926304
https://deventerwint.nl/inspreken-14-april-over-res-1-0/
https://www.bvbbathmen.nl/inspraak-belangenvereniging-bathmen-ten-aanzien-van-res-hoofdlijnenakkoord/
https://www.bvbbathmen.nl/inspraak-belangenvereniging-bathmen-ten-aanzien-van-res-hoofdlijnenakkoord/
https://deventer.raadsinformatie.nl/bijeenkomst/846700/Raadstafel%2014-04-2021
https://deventerwint.nl/wat-kan-ik-doen/petitie-wieken-uit-wijken/


• Het weer is ons op 17 april goed gezind geweest: de twee fietstochten met 

wethouder Duurzaamheid en Milieu Carlo Verhaar, programmamanager Otto 

Hettinga en procesbegeleider Bas Noor, en vervolgens met een tweetal raadsleden 

van D66 konden doorgaan. We hebben hen de omgeving kunnen laten zien en een 

beeld gegeven van de impact van de voorgenomen plaatsing van de windturbines.  

De eerste groep met wethouder Verhaar vertrok rond het middaguur: 

 

 
 

“Het mooie weer en de uitbottende lente zorgden voor een gemoedelijke sfeer die, tijdens 

de stops voor een stevig pleidooi om af te zien van de plaatsing van windturbines, nodig 

werd onderbroken. Leden Dennis, Renske, Ed en Renze lieten vanuit hun zorgen over de 

plannen en de passie voor onze leefomgeving zien dat DeventerWint er alles aan gelegen is 

om samen met de gemeente tot een plan te komen dat minder desastreus zal uitpakken 

voor mens en natuur. Vanuit Helios, Oxe en langs de Schipbeek werd geprobeerd de 

betrokken ambtenaren hun “verkeerde denkbeelden te willen wegnemen”. Onderweg 

kwamen we de oranjetip, tjiftjaf en beversporen tegen. Bij het afscheid, voor het spandoek 

aan de Somervaart, beloofde Verhaar ons te willen blijven opzoeken, waarmee we 

aannemen dat DeventerWint een serieuze gesprekspartner van de gemeente Deventer is 

geworden. Daar willen we hem zeker aan blijven herinneren.” 

 

De werkgroep Alternatieven heeft deze week niet vergaderd i.v.m. het inspreken voor de 

RES. Ondertussen blijft de werkgroep bezig met de alternatievennota. Wel is het aantal 

bewoners per wijk uitgezocht.  

 

De werkgroep Lobby heeft deze week i.v.m. het inspreken voor de RES eveneens niet 

vergaderd. Wel valt te melden dat de wethouder Gezondheid en Welzijn geen afspraak met 

ons wil en wijst ons verzoek terug naar de wethouder C. Verhaar als portefeuillehouder 

Duurzaamheid en Milieu. 

 

De werkgroep Juridisch heeft om dezelfde reden als de overige werkgroepen deze week ook 

niet vergaderd. De vragenlijst voor de advocaten is gereed en binnenkort wordt een nieuwe 

afspraak ingepland.  



De werkgroep Communicatie is druk bezig met het ontwerpen van een poster en nieuwe 

banners. We hebben inmiddels meerdere aanmeldingen voor locaties waar we een banner 

mogen ophangen. Daarnaast is deze week de brochure ‘9 molens, 9 zorgen’ gedrukt en zijn 

we een verspreidingsplan aan het maken en om nog meer mensen bewust te maken van de 

desastreuze plannen van de gemeente Deventer. 

 
 

Agenda week 16 

Datum Tijd Afspraak en toelichting 

20 april 19.30 Wekelijkse vergadering van de Stuurgroep 

21 april 20.00  Wekelijkse vergadering van werkgroep Lobby 

 21.30 Vervolgbijeenkomst RES, te volgen via de Livestream van de gemeente 

https://deventer.raadsinformatie.nl/live 

22 april 20.00 Vergadering van werkgroep Alternatieven 

 20.00 Wekelijkse vergadering werkgroep Communicatie 

 
 

 

https://deventerwint.nl/wp-content/uploads/2021/03/9-redenen-om-bezorgd-te-zijn-DEF.pdf
https://deventer.raadsinformatie.nl/live

